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Ordförandeförslag gällande medborgarförslag om att 
städa runt gamla macken (Jören 1) i Åkers styckebruk 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att

1. avslå medborgarförslaget med motiveringen att kommunen inte har
rådighet över den mark som avses.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige har att hantera medborgarförslag inlämnat av Margaretha 
Skyman om att städa runt gamla macken (Jören 1) i Åkers styckebruk. Förslaget 
gäller område där kommunen inte är markägare och således inte har rådighet 
över varför medborgarförslaget avslås.

Ekonomiska konsekvenser för kommunen
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen.

Övriga konsekvenser
Beslutet medför inga övriga konsekvenser.

Uppföljning
Uppföljning sker i samband med den rapport över motioner, medborgarförslag 
och e-förslag som kommunfullmäktige behandlar två gånger per kalenderår, 
varav en gång under våren och en gång under hösten.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om att städa runt gamla macken (Jören 1) i Åkers styckebruk, 
2022-06-07

Beslutet skickas till
Förslagsställaren

Leif Lindström (S)
Ordförande
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Ordförandeförslag gällande medborgarförslag om ett 
bilfritt Mariefred för att undvika trafikkaos
 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att

1. överlämna förslaget till teknik- och fritidsnämnden för beslut.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige har att hantera medborgarförslag inlämnat av Birgitta 
Öberg Boman om ett bilfritt Mariefred. 

Ekonomiska konsekvenser för kommunen
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen.

Övriga konsekvenser
Beslutet medför inga övriga konsekvenser.

Uppföljning
Uppföljning sker i samband med den rapport över motioner, medborgarförslag 
och e-förslag som kommunfullmäktige behandlar två gånger per kalenderår, 
varav en gång under våren och en gång under hösten.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om ett bilfritt Mariefred för att undvika trafikkaos, 2022-06-18 

Beslutet skickas till
Teknik- och fritidsnämnden

 

Leif Lindström (S)
Ordförande
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Ämne: Medborgarförslag [2022KC27702]
Från: Strängnäs kontaktcenter
Till: E-post Kommunstyrelsen
Mottaget: 2022-06-20 09:25:55

Hej!
 
Vidarebefordrar e-postmeddelande som kommit Strängnäs kommuns Kontaktcenter 
tillhanda.

 
Med vänlig hälsning
 
Theresé Åneby
Kontaktcenter
 
Strängnäs kommun
Nygatan 10
645 80 Strängnäs

Tel 0152-291 00
kontaktcenter@strangnas.se 
www.strangnas.se

Inkomna handlingar såsom e-post som skickas till Strängnäs kommun blir som huvudregel allmänna 
handlingar. Strängnäs kommun hanterar dina personuppgifter enligt dataskyddsförordningen (GDPR).
För mer information se https://www.strangnas.se/kommun-och-politik/overklaga-beslut-
rattssakerhet/personuppgifter-i-strangnas-kommun

Från: Birgitta Boman 
Skickat: den 18 juni 2022 12:40
Till: Kontaktcenter@strangnas.se <Kontaktcenter@strangnas.se>
Ämne: Medborgarförslag

Eftersom det är fullständigt kaos med parkeringar i Mariefred och människor parkerar sina fordon

precis som de vill, utan att tänka på framkomlighet för ex utryckningsfordon och annan nödvändig

framfart vill jag härmed komma med ett förslag.

 

Gör centrum bilfritt (förutom de som lever och bor inne i centrum. Se till att det ex.vis går ett ”litet tåg” 

från Läggesta via slottsruinen och in till torget eller annan lämplig väg. Dessa ”tåg” finns bl.a i Oxelösund



och Trosa, och säkert på andra platser också.

 

Det skulle underlätta både för turister och boende att smidigt komma ut- och in från stadskärnan.

 

Med vänliga hälsningar

Birgitta Öberg Boman

 

Skickades från E-post för Windows
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Ordförandeförslag gällande medborgarförslag om 
broavgift för fritidsbåtar som kräver öppning av 
Tosteröbron 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att

1. överlämna förslaget till teknik- och fritidsnämnden för beslut.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige har att hantera medborgarförslag inlämnat av Lars Eriksson 
om att införa broavgift för fritidsbåtar som kräver öppning av Tosteröbron. 

Ekonomiska konsekvenser för kommunen
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen.

Övriga konsekvenser
Beslutet medför inga övriga konsekvenser.

Uppföljning
Uppföljning sker i samband med den rapport över motioner, medborgarförslag 
och e-förslag som kommunfullmäktige behandlar två gånger per kalenderår, 
varav en gång under våren och en gång under hösten.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag, Medborgarförslag om broavgift för fritidsbåtar som kräver 
öppning av Tosteröbron, 2022-06-20

Beslutet skickas till
Teknik- och fritidsnämnden

 

Leif Lindström (S)
Ordförande
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Ämne: SV: Medborgarförslag ang. Tosteröbron.
Från: Christina Alneberg
Till: Lasse ; E-post Kommunstyrelsen
Mottaget: 2022-06-21 07:45:05

Hej,

Jag vidarebefordra ditt mejl till kommunstyrelsen som tar hand om 
medborgarförslag.

Hälsningar

Christina Alneberg 
Registrator/Handläggare
Administrativa enheten
Teknik- och servicekontoret

Strängnäs kommun
Nygatan 10
645 80 Strängnäs

0152-29142
christina.alneberg@strangnas.se 
www.strangnas.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Lasse [mailto:lasseeriksson1@telia.com]
Skickat: den 20 juni 2022 15:53
Till: E-post Teknik- och fritidsnämnden 
<teknikochfritidsnamnden@strangnas.se>
Ämne: Medborgarförslag ang. Tosteröbron.

Hej

Jag vill lämna ett medborgarförlag angående Tosteröbron som kommunen inte 
lyckades få nån ordning på på hela hösten vintern och våren. Jag föreslår 
att kommunen inför broavgift får alla fritidsbåtar (leksaker) som kräver 
öppning av Tosteröbron. Kan lösas med att sälja transponder som 
registrerar varje passage till varje båtägare som önskar passera.
Som det är nu innebär det att varje gång broeländet krånglar så är det en 
samhällsfara för kommuninnevånarna på Tosterön vid T.ex. Brand, sjukdom 
som hjärtstopp m.m. Det här förslaget skulle även innebära mer pengar till 
underhåll av bron.

Mvh Lars Eriksson
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Ordförandeförslag gällande medborgarförslag
om att ha en medborgardialog kring vattenverket 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att

1. överlämna förslaget till kommunstyrelsen för beredning. 

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige har att hantera medborgarförslag inlämnat av Anne 
Birgersson om att ha en medborgardialog kring vattenverket. 

Ekonomiska konsekvenser för kommunen
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen.

Övriga konsekvenser
Beslutet medför inga övriga konsekvenser.

Uppföljning
Uppföljning sker i samband med den rapport över motioner, medborgarförslag 
och e-förslag som kommunfullmäktige behandlar två gånger per kalenderår, 
varav en gång under våren och en gång under hösten.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om att ha en medborgardialog kring vattenverket, 2022-06-21

Beslutet skickas till
Kommunstyrelsen

 

Leif Lindström (S)
Ordförande
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Ordförandeförslag gällande medborgarförslag om 
ställplatser för husbilar på Visholmen
 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att

1. överlämna förslaget till teknik- och fritidsnämnden för beslut.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige har att hantera medborgarförslag inlämnat av Anne 
Birgersson om ställplatser för husbilar på Visholmen. 

Ekonomiska konsekvenser för kommunen
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen.

Övriga konsekvenser
Beslutet medför inga övriga konsekvenser.

Uppföljning
Uppföljning sker i samband med den rapport över motioner, medborgarförslag 
och e-förslag som kommunfullmäktige behandlar två gånger per kalenderår, 
varav en gång under våren och en gång under hösten.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om ställplatser för husbilar på Visholmen, 2022-06-21

Beslutet skickas till
Teknik- och fritidsnämnden

 

Leif Lindström (S)
Ordförande
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Ordförandeförslag gällande medborgarförslag om att 
stänga av Seminarievägen vid korsningen mot 
Regementsgatan 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att

1. överlämna förslaget till teknik- och fritidsnämnden för beslut.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige har att hantera medborgarförslag inlämnat av Kristina Lid 
om att stänga av Seminarievägen vid korsningen mot Regementsgatan.

Ekonomiska konsekvenser för kommunen
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen.

Övriga konsekvenser
Beslutet medför inga övriga konsekvenser.

Uppföljning
Uppföljning sker i samband med den rapport över motioner, medborgarförslag 
och e-förslag som kommunfullmäktige behandlar två gånger per kalenderår, 
varav en gång under våren och en gång under hösten.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om att stänga av Seminarievägen vid korsningen mot 
Regementsgatan, 2022-06-27

Beslutet skickas till
Teknik- och fritidsnämnden

 

Leif Lindström (S)
Ordförande
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Ordförandeförslag gällande medborgarförslag om att låta 
personer med hemtjänst få samma servicetjänster som 
invånare över 70 år 

Förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att

1. överlämna förslaget till socialnämnden för beslut. 

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige har att hantera medborgarförslag inlämnat av Angelica 
Hasth om att låta personer med hemtjänst få samma servicetjänster som 
invånare över 70 år.

Ekonomiska konsekvenser för kommunen
Beslutet medför inga ekonomiska konsekvenser för kommunen.

Övriga konsekvenser
Beslutet medför inga övriga konsekvenser.

Uppföljning
Uppföljning sker i samband med den rapport över motioner, medborgarförslag 
och e-förslag som kommunfullmäktige behandlar två gånger per kalenderår, 
varav en gång under våren och en gång under hösten.

Beslutsunderlag
Medborgarförslag om att låta personer med hemtjänst få samma servicetjänster 
som invånare över 70 år, 2022-06-09

Beslutet skickas till
Socialnämnden

 

Leif Lindström (S)
Ordförande
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